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To ET EET ins.
From:

Sent: Wed 3/3/2021 8:48:36 AM

Subject: RE: Brazilie en therapie

Received: Wed 3/3/2021 8:48:37 AM

Ontzettend fijn dit korte lijntje. Heel erg veel dank want het is nog informatie schrapen. Ik appje zo een artikel

waar ook informatie in staat. Deze info moet nog in publieke domein komen (althans ik heb het nog niet gevonden

op 1 art na).

Hartelijke aroet | BEI
ero:IERIEI EEE inves.Sent: woensdag 3 maart 2021 07:38

To: XEN IE AE ovr.
Subject: FW: Brazilie en therapie

Misschien voor jou ook interessant

5.1.2e

van: BE) IB [51.22] minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 2 maart 2021 15:23

Aan: 12) minvws.nl>

Onderwerp: RE: Brazilie en therapie

corJEEEET
Zie bijgevoegd de uitgebreide verslag van de post in Sao Paolo (innovatie attache).

benadrukt dat de specialisten in het artikel van [EER voomamelik spreken uit persoonlijke waarnemingen (logisch
omdat op dit moment is het nog te vroeg om wetenschappelijke conclusies te trekken en dient meer gemonitord te worden). En

dat bijgevoegde document een beeld kan schetsen wat in het werkveld wordt waargenomen aan de hand van voorlopige studies.

Verschillende aspecten lopen parallel. Het gaat dus om momentopnames.

Kind regards,
Met vriendelijke groet,

ERE J i]

5.1.2e

Directie Internationale Zaken / Department on International Affairs

Ministerie van Volksgezondheid Welzijn en Sport / Ministry of Health, Welfare and Sport

Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 11:27

aan: EEL IE. (BE) EEE @minvws.ni>
Onderwerp: FW: Brazilie en therapie

Hoi ERFE

Hoi [ENE]
mijn nieuwe collega bij ‘innovatieve behandelingen’ maakt zich zorgen over de geluiden vanuit Manaus, hebjijmisschien via jullie

kanalen meer info over wat daar aan de hand is en waarom ‘de normale behandeling’ niet werkt?
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Verzonden: dinsdag 23 februari 2021 07:57

Aan minvws.nl>

Onderwerp: RE: Brazilie en therapie

Resurgence of COVID-19 in Manaus, Brazil, despite high seroprevalence - The Lancet

Ik heb dit stuk in de lancet gevonden, dat gaat vooral over de mogelijke verklaringen van de nieuwe opkomst van het virus in een

gebied waar al herd immunity was. lk kan, behalve in de pers, weinig informatie vinden over het ziekteverloop. Wat ik uit de

artikelen in de pers naar voren zie komen is dat zuurstof schaars is maar ik kan nog geen officiéle rapporten of wetenschappelijke

artikelen vinden over veranderingen in ernst van de ziekte. We kunnen via IZ vragen of zij via de ambassade iets meer te weten

kunnen komen, en we kunnen het RIVM vragen of zij meer informatie hebben. Hoeveel moeite we er voor moeten doen ligt echter

ook aan wat we er mee willen, voor aanpassen van de behandeling bv hebben professionals denk ik wel behoefte aan

wetenschappelijke artikelen en die zijn er denk ik echt (voorlopig) nog niet. Voor een inschatting wat dit kan betekenen voor de

voorbereiding voor ziekenhuizen is een inschatting denk ik genoeg, of kunnen we gegevens over de VK variant gebruiken.

Verzonden: maandag 22 februari 2021 16:46

aan: IZED BE. SESE © invvs.n >

Onderwerp: Brazilie en therapie

voIERIE
lk heb een aantal vragen waarvan ik niet goed weet waar ik deze moet stellen. Ons adviespanel innovatieve behandelingen lijkt niet

de juiste plek hiervoor. Hebjijmisschien een idee? Of misschien weet je wel al de antwoorden op de vragen.

In de blauw de tekst uit het artikel en in zwart mijn vragen.

Vragen nav artikel NOS over Braziliaanse variant Brazilié zet zich schrap voor de 'Manaus-variant' van het

coronavirus | NOS

"Wat opvalt is dat patiénten met de nieuwe variant zieker worden, en sneller in kritieke toestand komen. Ze

moeten ook langer in het ziekenhuis blijven"

Weet u wat in het artikel wordt bedoeld met zieker en sneller in kritieke toestand komen. En hoeveel langer
dient men in het ziekenhuis te blijven? Met andere woorden op welke wijze kan het de druk op de zorg/ic-
bedden vergroten en het daarmee gepaarde hogere verbruik van medicatie?

Sinds een maand reageren de patiénten minder goed op de behandeling. "We weten inmiddels goed hoe we

de 'oude' variant moeten behandelen. Maar als die nieuwe variant betekent dat de ziekte heel anders verloopt,
moeten we opnieuw leren wat de beste therapie is."

Heeft u inzicht over welke behandelingen/therapieén het hier gaat?

Weet u ook of de Zuid-Afrikaanse variant anders reageert op behandeling/therapie en of de druk op de IC kan

verhogen en daarmee een ander/ hoger verbruik van medicatie kan geven?

Met vriendelijke groet,

5.1.2e


